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INTERPELACJA 
 

w sprawie modernizacji ronda Rataje 
 
 

W maju br. ogłoszono przetarg na wykonawcę prac projektowych i przebudowy 
układu komunikacyjnego na rondzie Rataje.  Infrastruktura torowo-sieciowa 
dostosowana ma zostać do prowadzenia ruchu autobusowego po torowisku, utworzony 
będzie korytarz komunikacyjny dla publicznego transportu zbiorowego w ciągu ulic: 
Krzywoustego, Jana Pawła II i Zamenhofa wraz z uzupełnieniem brakujących 
przystanków na zjazdach z ronda. Pojawić się mają także dodatkowe buspasy, bez 
konieczności ograniczania liczby pasów dla samochodów. Plan przewiduje także 
poszerzenie jezdni na wylotach z ronda. Remontowi poddane ma zostać także 
nawierzchnia placu manewrowego na dworcu autobusowym Rataje, platformy 
przystankowe, na dworcu zainstalowany będzie także monitoring. Integracja 
komunikacyjna polegać ma na tym, że utworzone zostaną wspólne dla autobusów 
i tramwajów przystanki przesiadkowe. Ruch pieszy i rowerowy ma być w sposób 
wyraźny rozdzielony. Środki, które miasto ma przeznaczyć na modernizację ronda 
pochodzą z Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020. 
Mowa jest o ponad 106,6 mln zł. 

Przebudowa ronda Rataje będzie oznaczała dla kierowców wiele miesięcy 
poważnych utrudnień komunikacyjnych. Przez rondo Rataje przebiega przecież druga 
rama komunikacyjna miasta. To tędy ciężarówki wjeżdżają do miasta, przez rondo 
prowadzi też dojazd do autostrady A2. Dlatego proszę o odpowiedź na poniższe 
pytania: 

1. Jaki jest harmonogram modernizacji ronda Rataje? 

2. Kiedy będzie wydane pozwolenie na budowę? 

3. Czy zwiększy się przepustowość ronda dla tramwajów? 

4. Czy zwiększy się przepustowość ronda dla autobusów? 

5. Czy zwiększy się przepustowość ronda dla samochodów? 

Uprzejmie proszę o odpowiedź w formie pisemnej. 
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